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Poštovani!
Nažalost,  zbog zauzetos� članova rukovodstva STK "TSC" iz Bačke Topole ne možemo prisustvova� na
sutrašnjem sastanku u vezi  promena propozicije  ligaških takmičenja. 
  Među�m, u par rečenica bi Vam izneo stav našeg Kluba. 
  Što se �če reorganizacije ligaških takmičenja i regulisanja prisustva igrača na mečevima, mislimo da
će promene pozi�vno u�ca� na razvoj takmičenja  i podržavamo nacrt što je STSS nam predočio.
Podržavamo i predlog da se mečevi prenose putem interneta, mada pitanje koliko klubova može
obezbedi� takav vid  tehnologije.
     U vezi predloga da ligaški mečevi igraju u sportskim halama  sa 300  i više sedećih mesta za
gledaoce, ipak imamo kri�ku. Nažalost , stonitenis nije toliko popolaran da puno ljudi dođe na
utakmice, na mečevima najviše prisustvuje do 20 gledaoca, ali i to samo u večim klubovima sa puno
članova, kod manjih klubova ponekad uopšte nema pose�oca. Znači, da je besmisleno da guramo
ligaške mečeve u velike sale, hale, jer to sigurno neće u�ca� na to da naš sport bude popularniji ili da 
zbog tog pravila bude više dece u klubovima koji će trenira� stoni tenis. Naš stav je da ligaški deo
takmičenja treba odigra� u klubskim salama , dok plejof bude obavezan velikim halama i salma.
      Nadamo se da će naše suges�je pomoći u to da efikasno reorganizujemo  stoni tenis u Srbiji.
                                                     Sportski pozdrav
                                                          STK TSC 

--
Bojan Stojanović
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